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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e valamiféle elképzelés a nagykanizsai reptér további hasznosítására?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc Honvédelmi Miniszter
hoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagykanizsa határában a honvédség egy repülőteret tart fenn . Az elmúlt időszakban egyre
több hírt lehet arról hallani, hogy a Honvédelmi Minisztérium a használaton kívüli katonai
objektumokon túl kíván adni . Tudomásom szerint a jelzett nagykanizsai objektumot a
honvédség nem használja, ezért azt kérdezem miniszter úrtól :

1 . A HM akarja-e a jövőben is üzemeltetni a jelzett repteret? Ha igen, milyen szerepet
szán a létesítménynek a jövőben?

2. Amennyiben nem akarja a HM üzemeltetni, értékesíti-e a minisztérium a repteret,
vagy Nagykanizsa önkormányzatának szándékozik átadni, miképp azt más
létesítmények esetében már megtette?

Várom megtisztelő válaszát!
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